# 2025 主日崇拜事奉輪值同工

2020 工作水升于平隔值门一				
-	下週主日 Next Sunday 2/2/2025			
方向長老(C)	馬丁牧師			
Pastor Martin (E)	Pastor Martin			
方陳瑛	方向			
Sophia Chan	Kaytlin			
姜 華,張 欣,姚慧敏(C) /Trevor & Lim (E)	Santos,陳競一,黃玉瑛			
孫 強/劉砥中(C) 陳兢一/KaiTing (E)	李智勇/胡子萍			
王尝	王志燕			
闞月紅, 刘杰铭	刘 兵,黄雯茗			
姜賽男, 林月颜	羅美珍,張 欣			
熊就豪, 熊就勝	蔡英超,汪伯成			
蔡英超	單永衛			
橄欖小組 Olive Group	青草地小組 Green Pasture			
姐妹圉契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)				
祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u> )				
家庭小組查經 Family Bible Study				
	本週主日 This Sunday 1/26/2025 宋保軍(C)/Chris Chow(E) 方向長老(C) Pastor Martin(E) 方陳瑛 Sophia Chan 姜華,張欣,姚慧敏(C) /Trevor & Lim(E) 孫強/劉砥中(C) 陳統一/KaiTing(E) 王 瑩 闞月紅, 刘杰铭 姜賽男, 林月颜 熊就豪,熊就勝 蔡英超 橄欖小組 Olive Group 姐妹團契 Women's Bible S (教会實體聚會) 祷告會 Prayer Meeting(Z00			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Dec. Income	Dec. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$6, 354. 00	\$15, 089. 00	\$28, 344. 00	<b>\$</b> 7, 523. 23
建堂 Building	\$0.00	\$600.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$0.00	\$825. 00	\$4, 605. 00	\$6, 675. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - 一月份 January, 2025:

神就照著自己的形像造人,乃是照著祂的形像造男造女。(創世紀1:27)原來基督的愛激勵我們;因我們想,一人既替眾人死,眾人就都死了;並且他替眾人死,是叫那些活著的人不再為自己活,乃為替他們死而復活的主活。(林後5:14-15)

英語牧師 English Pastor	長老 Elder
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

## 装備信徒以神為中心的生命

# Equipping believers in God-centered Life 主日崇拜程序

#### ORDER OF WORSHIP

一月二十六日 January 26, 2025 主席 Presider: 宋保軍

殿前代禱 Altar Praver

10:45AM - 12:20PM

祷告團 Praver Team

司琴 Pianist: Sophia Chan

# 講員Speaker: 方向長老

默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

宣召 Convocation 詩篇 Psalm 28: 8-9 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 頌讚 Hymns 2讚美全能神眾立 Praise to the Lord, the Almighty 眾立 All 9 萬福泉源 Come Thou Fount of Every Blessing 祈禱 Invocation 主席 Presider 頌讚 Hymns 345 亲爱耶稣 My Jesus I Love Thee 眾立AII 讀經 Scripture Reading 历代志下 34:1-8, 14-21, 29-33 眾坐 Congregation 從约西亚王改革看復興 證道 方向長老 主席 Presider 回應/奉獻 Response/Offering 454 将最好献主 Give of your best to the Master 歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 主席 Presider 毎月经文 Monthly Verses 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 張文迪長老 Elder Chang 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默禱 Silent Praver 眾坐 Congregation

#### 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(2/2) 是聯合主日崇拜早上 10: 45 開始, 同時也有線上直播。請預備心參加。 中英成人主日學, 青少年主日學, 兒童崇拜將在 9: 30AM 開始, 請留意。教會鼓勵全家人可以坐在一起敬拜。
- 3.本週三晚上祷告會(1/29)在線上 ZOOM 舉行。請預留時間參加。
- 4. 2024 年奉献收據已準備好以供需要的人使用。你可以向財務執事劉砥中弟兄詢問。如果你需要一份電子版收據,請電郵或 Telegram 張毅長老, sgtiong@hotmail.com。感謝您的愛與奉獻。
- 5. 教會今年將於 2/8 舉辦農曆新年元宵慶祝會, 主題是"神為中心, 榮耀基督; 歡樂元宵, 共享光明"。我們邀請各小組團契, 弟兄姐妹們預備節目。請告訴陳競一弟兄所要準備的節目。請在 2/2 之前把節目內容告訴陳競一弟兄。我們 2/7 會有彩排。謝謝。
- 6.英語會話班第二期為期 8 週的課程已經開始。上課時間為 1 月 12 日至 4 月 6 日, 每週日下午 1:00 - 2:15。請聯絡 Barbara 師母有關課程信息。
- 7. 四海讀經班春季學期這週日(1/26)下午1:45上課-以色列的興衰史約書亞記到歷代志下。歡迎弟兄姐妹們來參加,詳情可以向張毅弟兄,楊妙玲或杜鵑姐妹詢問。

### 祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。在龍健弟兄夫婦訪问后, 祷告我们能辨别主的旨意。求神引導及預備。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒以神為中心的生命。
- 3. 為 2025 年的執事團隊禱告,求神預備並感動弟兄們回應神的呼召,參與這服事。
- 4.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。
- 5. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。
- 6. 為 Paula 姐妹的脖子脊椎骨折康复祷告。
- 7. 感谢神 Jim Lau 弟兄髋关节手術成功,他现在在康复中心療養。為他的康复需求和他的家人祷告。
- 8. 為 Paula 的女儿 Lilv 未来的签证和能够与家人团聚祷告。
- 9.為軍梅姊妹將於1月20日開始在TCC學習禱告。
- 10. 為我們的青少年禱告,他們收到了一本非常棒的靈修書籍以便他們能夠享受每天尋求主的習慣。
- 11. Leon Lee 弟兄正在亞洲旅行數週。為他祈祷並护佑他平安。
- 12. 為我們的大學生在新學期開始時禱告。祈禱他們能找到基督徒的團契,並在與耶 穌的同行中成長。
- 13. 為青草地细胞小组学习情绪健康关系课程祷告,祈求主更增進彼此的关系。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (2/2) we will have combined New Year service start at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults and youth Sunday school plus Children worship starts at 9:30 AM, Pleas take note of the start time. We encourage teens and children to sit with their parents as families during worship time.

- 3. This week prayer meeting will be on ZOOM on Wednesday evening (1/29) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.
- 4. The 2024 giving receipt is ready for those who need a copy. Please ask treasurer deacon brother Tim Liu for the receipt. If you need a digital copy, please email or telegram elder Sugin (sgtiong@hotmail.com). Thank you for your love and giving.
- 5. Our Chinese new year Lantern celebration will be held on 2/8, and we invite cell groups, brothers and sisters to participate with programs. Please let brother Jingyi knows by 2/2. We will have rehearsal on 2/7. Thank you!
- 6. English Conversation Class Our 2nd 8-week session has begun. The session will be January 12th April 6th each Sunday from 1:00 2:15 p.m. Please contact Barbara Shimu for more info.
- 7. The 4C Bible Reading class spring semester will meet today (1/26) at 1:45 PM, and we are going to read the book of Joshua to 2nd Chronicles. We welcome everyone to join and please contact brother Sugin, sister Elaine or Alice Du for more information.

### **Prayer Items:**

- 1. Pray following the visit of Brother Peter Long and Sister Sarah that we will have discernment as to the Lord's will. Pray for the Pastor Search Committee as they talk with members. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Pray for the 2025 Deacon board members. May God provide willing brothers to serve in this capacity.
- 4. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 5. Remember Sister Susan Kao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing.
- 6 Sister Paula fractured a vertebra in her neck. Pray for healing.
- 7. Brother Jim Lau (88) surgery on his hip was successful. He is now at a rehab facility. Pray for him and his family as they care for his needs.
- 8. Pray for Lily's future visa to be able to stay with Paula & Sherri.
- 9. Pray for Sister Junmei as she will begin studies at TCC on Jan. 20.
- 10. Pray for our teens who received an excellent year-long devotional book that they will enjoy the daily habit of seeking the Lord.
- 11. Brother Leon Lee is traveling in Asia for several weeks. Pray for his safety.
- 12. Pray for our university students as they undertake a new semester. Pray that they will find Christian fellowship and grow in their walk with Jesus.
- 13. Pray for the Green Pastures cell group as we go through the Emotionally Healthy Relationships course. Pray for the Lord to work in all our relationships!

## 講道大綱 Sermon Outlines:

- 幼年尋主 Seek God
- 偶像盡除 Get rid of Idols
- 聖殿重修、律法重拾 Restore Temple、Reinstate Law